
Disciplinnämnden

ROLL Sittande Förslag

Ordförande Cecilia Tholse Rogmark Cecilia Tholse Rogmark, 2 år

Vice ordförande Anna Björklund Anna Björklund, 2 år

Ledamot Advokat/Jurist Jenny Johansson Jenny Johansson, 4 år

Ledamot Advokat/Jurist Hans Anders Odh Hans Anders Odh, 4 år

Ledamot Advokat/Jurist Mikael Sedolin Mikael Sedolin, 2 år

Ledamot Advokat/Jurist Anna Thorstensson Anna Thorstensson, 4 år

Ledamot sport Jörgen Larsson Jörgen Larsson, 4 år

Ledamot sport Magnus Ringmark avböjt omval Tundi Andersson, 2 år

Ledamot Jurist Dan Nordenberg avböjt omval Kristina Törnered, 2 år

Ledamot Advokat/Jurist Ragnar Olsson Max 7 ledamöter enl stadgarna



Disciplinnämnden

• Varför föreslår vi den här sammansättningen?
• Disciplinnämnden väljs för första gången på stämman. Den ska bestå av 

ordförande, vice ordförande samt lägst fem och högst sju övriga ledamöter.
• Ordföranden och vice ordföranden ska vara lagfarna jurister samt ha domstolserfarenhet 

och av övriga ledamöter ska minst hälften vara lagfarna jurister.
• Vi har valt att föreslå sju ledamöter varav två sportrepresentanter.

• Vi föreslår i mångt och mycket förnyat förtroende för de som sitter i dagens 
Disciplinnämnd, då deras sammansättning har fungerat bra. Vi uppfattar det 
som de eventuella frågetecken som finns kring dem snarare är kopplat till 
deras uppdrag, se bland annat SvRFs motion till riksidrottsmötet



Vem är Cecilia och varför föreslår vi henne?

• 49 år, bor i Vellinge och är medlem i 
Sydslättens Ryttarförening

• Advokat med inriktning på affärsjuridik med 
immaterialrätt och idrottsjuridik som 
specialområden. Domare i hoppning och 
överdomare i hoppning och dressyr. Har varit 
styrelseordförande i LdB FBC (idag Rosengårds 
FC) och Friskis & Svettis Malmö

• ”Arbetet i disciplinnämnden är fantastiskt 
roligt och utvecklande och jag brinner för 
frågor som rör hästens välfärd. Vi skall i 
Sverige förbli ledande inom vår sport vad 
avser sättet att se på hästen som en partner i 
sporten och alltid sätta dess hälsa och välfärd 
som högsta prioritet.”

• Cecilia har varit ordförande i nuvarande DIN 
under en period och får mycket goda vitsord 
av övriga medlemmar

• Hon är drivande i ett förnyelsearbete som 
berör hur arbetet läggs upp och fördelas i 
gruppen, samtidigt som hon hela tiden 
arbetar med ökad transparens och förståelse 
för frågorna bland förbundets medlemmar



Vem är Anna B och varför föreslår vi henne?

• 58 år bor i Båstad
• Har tidigare tävlat aktivt i fälttävlan och 

hoppning, bedriver nu uppfödning av 
hopphästar i liten skala och tävlar i 
dressyr. Advokat som jobbar med 
brottmål och tvångsmål.

• ”För mig som ledamot i Disciplinnämnden 
är det viktigt att vi jobbar för att hålla 
sporten ren från dopning och annan 
otillåten medicinering så att alla som 
tävlar gör det på lika villkor. Det är också 
viktigt för mig att ridsporten är tillgänglig 
för alla och att fler ska ha möjlighet att 
rida på ridskolor runt om i landet. 
Självklart skall all hästsport och all 
hästhantering ske på hästens villkor.”

• Anna har lång erfarenhet i DIN kliver 
redan idag ofta in som vice ordförande 
vid behov

• Hennes profession bidrar till att DINs 
beslut är genomtänkta och rättsäkra



Vem är Jenny och varför föreslår vi henne?

• 34 år från Upplands Väsby, medlem i 
Föreningen Runsten Equestrian

• Tidigare internationell hoppryttare 
som sedan våren 2021 kan titulera sig 
som advokat

• Jenny brinner för hoppsporten och 
hästvälfärd vid tävling, särskilt anti-
doping-frågor

• Jenny är tämligen ny i gruppen och 
har kommit in på ett bra sätt med sin 
kombinerade erfarenhet av toppsport 
och juridik



Vem är Hans-Anders och varför föreslår vi 
honom?
• 55 år, från Lund och medlem i Stävie 

Ryttarförening där han tidigare varit 
ordförande

• Arbetar som advokat och delägare på 
affärsjuridisk advokatbyrå, familjen 
föder upp och utbildar hästar 
hoppning och fälttävlan på 
hobbybasis.

• ”Disciplinnämndens uppdrag är viktigt 
då det bidrar till målet att tävlingar 
ska ske på lika villkor och alltid med 
hästens välfärd i fokus.”

• Hans-Anders bidrar med god 
erfarenhet både från sporten (han har 
tidigare tävlat hoppning) och juridiken

• Han har suttit i DIN sedan 2016 och 
har ett stort intresse för de 
idrottsjuridiska frågorna



Vem är Mikael och varför föreslår vi honom?
• 62 år, bor i Tyresö
• Började rida i vuxen ålder och har nu egen häst 

med familjen. Utbildad domare, jobbar nu främst 
med affärsjuridik

• ”DIN har en särställning som dömande organ. 
Transparens om vad DIN gör och hur vi arbetar 
bygger också förtroende.”

• ”Några andra frågor som jag tycker är viktiga är 
bl.a. djurskyddsfrågor. Jag var också med på den 
första stora översynen av reglerna om dopning och 
otillåten medicinering så det området kan jag 
förhållandevis väl.”

• ”Ett annat viktigt område är de olika 
missförhållanden som under senare år 
uppmärksammats inom ridsporten. Det gäller inte 
bara att komma till rätta med dessa men också 
sätta gränserna för var Ridsportens ansvar börjar 
och slutar och där civilsamhällets ansvar tar över. 
Det senare är också ett pedagogiskt problem.” 

• Mikael har en lång erfarenhet i gruppen och bidrar 
med den på ett positivt sätt. Som utbildad domare 
är han duktig på att hantera regelfrågor och se 
helheten mellan de olika tävlingsreglementen och 
ex vis RFs stadgar

• Han är inte aktiv i sporten idag och därmed sällan i 
en jävssituation. 



Vem är Anna T och varför föreslår vi henne?

• 41 år från Göteborg, medlem i Billdals 
Ridklubb

• Utbildad jurist i Lund, St Andrews 
(Skottland) och Lausanne (Schweiz). Har 
arbetat internationellt med idrottsjuridik 
framför allt inom anti-doping, i över 14 år, 
och även på Jordbruksverket med 
djurvälfärd. Jobbar just nu på det 
internationella ridsportförbundet -
Fédération Internationale Equestre (FEI). 
Har genom sin erfarenhet pläderat i 
många olika idrottstribunaler och även 
frekvent framför idrottens överdomstol 
CAS (Court of Arbitration for Sport). 

• Brinner för hästars välfärd och 
idrottsutövares rättigheter. 

• Anna T bidrar med sina erfarenheter från 
FEI och är till stor nytta i dessa frågor



Vem är Jörgen och varför föreslår vi honom?

• 51 år, bor i Helsingborg och är 
medlem i Vellinge Hästsportförening

• Bland alla våra stora internationella 
hoppstjärnor placerar sig Jörgen som 
den 10.e mest framgångsrika senioren 
under 2022. Han är också den ryttare 
som gör flest starter under ett år, 
under 2022 hann det bli 848 starter. 

• Jörgen har varit med en längre tid som 
sportrepresentant i DIN och bidrar 
med sin praktiska erfarenhet

• Han tävlar bland annat unghästar i 
hoppning och är därmed ute på en 
mängd tävlingar varje år



Vem är Tundi och varför föreslår vi henne?
• 63 år, bor i Hofterup och är medlem i 

Dagstorpsortens Ryttarförening

• Utbildad socionom (förvaltningslinjen) och har 
jobbat som personalchef inom sjukvården och 
databranchen. De senaste 30 åren har hon 
jobbat med hästar, fött upp, köpt in och tävlat 
och utbildat hästar upp till Grand Prix nivå

• ”Jag älskar djur (de flesta) och brinner för 
dressyrsporten. Jag tycker det är viktigt och 
roligt att vidareutbilda mig och försöker hålla 
mig ajour med vad som händer inom mitt 
område. I mitt jobb som dressyrdomare så 
försöker jag att vara så påläst som möjligt och 
att möta/bedöma alla människor så rättvist 
som möjligt oavsett status och jag hoppas att 
min omgivning uppfattar mig så”

• Tundi kommer in som ny sportrepresentant i 
DIN

• Hon är C-tränare i dressyr och dressyrdomare 
Grand Prix. Som domare har hon uppdrag i 
hela Sverige 



Vem är Kristina och varför föreslår vi henne?
• 30 år från Härnösand, medlem i Härnösands 

Ridklubb

• Tidigare föreningsaktiv och numera ledamot i 
distriktsstyrelsen i Mittsvenska. Tog i januari 
sin juristexamen och arbetar i skrivande stund 
som föredragande jurist på förvaltningsrätten. 
Den 1 maj påbörjar hon sin 
notarietjänstgöring på tingsrätt. Har sedan 
tidigare även en kandidatexamen inom media 
och kommunikation.

• ”Jag har sedan jag fick börja rida som barn 
varit aktiv i Härnösands Ridklubb där jag haft 
turen att det funnits vuxna som tidigt sett och 
tagit till vara på min vilja att engagera mig i 
föreningslivet. Jag brinner för ridsporten och 
allas möjlighet att utöva sin idrott på lika 
villkor, med tävling som fokus.”

• Vi föreslår Kristina som ny ledamot i DIN

• Hon har erfarenheter som arrangör och 
ryttare i både hoppning och dressyr
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